



**Our Health
Our Future**

REF: RSSB/02/22

Call for Application

The Management of Rwanda Social Security Board would like to inform qualified Private Health Service providers that a call for application for partnership with the Medical scheme is open to qualified applicants from **July 01st 2022 at 7 a.m. until July 21st 2022 at 5p.m.**

By this call, the Management of RSSB would like to promote and advocate on behalf of its members for an equitable accessibility and availability to quality of Health services across the Country through partnership with Private Health Service providers in areas with low coverage thus promoting the development & investment in health services activities.

The call for application for partnership is open for specific categories in the following locations:

Categories	Eastern Province	Western Province	Northern province	Southern province
Pharmacies	✓	✓	✓	✓
General Clinics	✓	✓	✓	✓
Polyclinics	✓	✓	✓	✓
Specialized Clinics	✓	✓	✓	✓
Hospitals	✓	✓	✓	✓
Workshops & Paramedic	✓	✓	✓	✓

✓ Applications will be received in this area

The call for application in the **City of Kigali** is only open to health care providers delivering special or exclusive services and to new branches of existing RSSB pharmacy partners. This call is also open to all Medical partners already in collaboration with the Medical scheme requesting for the addition of new services to their existing contracts with RSSB. All applicants are required to submit electronic copies to info@rssb.rw with copy to contractcommittee@rssb.rw not later than the above mentioned deadline. Further clarification concerning criteria for eligibility and required documents are available at RSSB Website: www.rssb.rw or for any queries contact us at info@rssb.rw.

Done in Kigali, **30 JUN 2022**

Regis RUGEMANSHURO
Director General





Our Health
Our Future

REF: RSSB 102/22.

Avis d'appel d'offre

La Direction de l'Office Rwandais de la Sécurité Sociale (RSSB) informe les prestataires des services de santé privés qualifiés qu'un appel d'offre pour un partenariat avec sa branche médicale (RAMA) est ouvert aux candidats qualifiés **du 01 Juillet 2022 à 7h00 au 21 Juillet 2022 à 17h00**.

Par cet appel, la direction de RSSB souhaite promouvoir et plaider au nom de ses membres pour une accessibilité et une disponibilité équitables de la qualité des services de santé à travers le pays grâce à un partenariat avec des prestataires de services de santé privés dans les zones à faible couverture, favorisant ainsi le développement et investissement dans les activités des services de santé. L'appel d'offres pour partenariat est ouvert pour des catégories spécifiques dans les localités suivantes:

Catégories	Province de l'Est	Province de l'Ouest	Province du Nord	Province du Sud
Pharmacies	✓	✓	✓	✓
Cliniques générales	✓	✓	✓	✓
Polycliniques	✓	✓	✓	✓
Cliniques spécialisées	✓	✓	✓	✓
Hôpitaux	✓	✓	✓	✓
Ateliers & offices Paramédicaux	✓	✓	✓	✓

✓ Les candidatures seront reçues dans ces zones

L'appel à candidatures dans la **Ville de Kigali** est ouvert uniquement aux prestataires de soins de santé délivrant des services spéciaux ou exclusifs et aux nouvelles branches de pharmacies partenaires existant. Cet appel est également ouvert à tous les partenaires médicaux déjà en collaboration avec la branche Médicale désirant ajouter de nouveaux services à leurs contrats actuels avec RSSB.

Tous les candidats sont tenus de soumettre des copies électroniques à « info@rssb.rw » avec copie à « contractcommittee@rssb.rw » au plus tard à la date limite mentionnée ci-dessus. Des éclaircissements supplémentaires concernant les critères d'éligibilité et les documents requis sont disponibles sur le site Web de RSSB « www.rssb.rw » ou pour plus d'information, contactez-nous à info@rssb.rw.

Fait à Kigali, **30 JUN 2022**


Régis RUGEMANSHURO
Directeur Général





Our Health
Our Future

REF: RSSB/02/22

ITANGAZO RIMENYESHA ISOKO

Ubuyobozi bw'Urwego rw'Ubwiganyirize mu Rwanda (RSSB) buramenyesha ba Rwiyemezamirimo batanga serivisi z'ubuvuzi bujuje ibyangombwa ko rwafunguye isoko ku bifuza kugirana amasezerano narwo mu gutanga serivisi z'ubuvuzi ku banyamuryango barwo bishingirwa n'Ishami ry'ubwishingizi bw'indwara (RAMA) kuva ku ya 01 Nyakanga 2022 saa moya za mugitondo kugeza ku ya 21 Nyakanga 2022 saa kumi n'imwe.

Mu izina ry'abanyamuryango barwo, ubuyobozi bw'Urwego « RSSB » bushishikajwe no kugira ngo serivisi z'ubuzima zirusheho kugera ku buryo bunoze kandi bwuzuye ku mpande zose z'igihugu, binyuze mu bufatanye n'abatanga serivisi z'ubuzima bigenga cyane cyane buhereye mu turere dufite ibigo bike bikorana narwo bityo bikarushaho guteza imbere ishoramari mu bikorwa bya serivisi z'ubuzima.

Ni muri urwo rwego iri soko rifunguye ku byiciro bya serivisi z'ubuzima byihariye ahantu hakurikira:

Icyiciro	Intara y'iburasir azuba	Intara y'iburengera zuba	Intara y'amajyaru guru	Intara y'amajyepfo
Farumasi (Pharmacies)	✓	✓	✓	✓
Amavuriro rusange (Cliniques générales)	✓	✓	✓	✓
Amavuriro yisumbuye (Polycliniques)	✓	✓	✓	✓
Amavuriro yihariye (Cliniques spécialisées)	✓	✓	✓	✓
Ibitaro (Hôpitaux)	✓	✓	✓	✓
Atoriye na serivisi zunganira (Ateliers & offices Paramédicaux)	✓	✓	✓	✓

✓ Isoko rirafunguye muri ibyo bice

Mu mugi wa Kigali iri hamagarwa rireba gusa abatanga serivisi zihariye cyangwa se zitaboneka ahandi mu Rwanda ndetse no ku Mashami mashya yafunguwe na Farumasi zisanzwe zikorana na RSSB.

Ihamagarwa kandi rirakinguye ku bafatanyabikorwa bifuza kongera serivisi nshya mu masezerano asanzwe bafatanye na RSSB. Abifuza bese gusaba amasezerano barasabwa kohereza ibyangomwa bakoresheje ikoranabuhanga (soft copy) kuri « info@rssb.rw » hamwe na kopi kuri « contractcommittee@rssb.rw » bitarenze italiki ntarengwa yavuzwe haruguru. Ku bindi bisobanuro ku bijyanye n'ibisabwa murabisanga ku rubuga rwa RSSB: « www.rssb.rw » cyangwa ku bibazo byose mwatwandikira kuri E-mail « info@rssb.rw ».

Bikorewe i Kigali, ... 30 JUN 2022

Regis RUGEMANSHURO
Umuyobozi Mukuru

